
Zápis ze schůzky Rady školy Gymnázia Nymburk 

dne 14. 1. 2013 

Přítomni: V. Beranová, M. Krejčíková, Z. Zadražilová, T. Mach, P. Plaňanský, B. Suchánková, 
J. Kuhn   

Program:  

1. Představení nových členů rady 
2. Podnět RSG – návrh na úpravu školního řádu 
3. Různé  

 

Ad1) Školská rada se sešla poprvé po volbách některých nových členů. Za pedagogy byly do školské 
rady zvoleny Mgr. Miloslava Krejčíková a Blanka Suchánková, zástupci zletilých studentů a rodičů 
nezletilých žáků se stali pan Petr Plaňanský a studentka Zuzana Zadražilová. Noví členové byli 
školské radě představeni. Následně byl zvolen předseda rady, kterým se stal pan ing. Tomáš Mach, 
místopředsedou se stal pan Plaňanský (oba byli schváleni jednomyslně). 

Ad2) Ředitel školy Jiří Kuhn přednesl návrh na změnu paragrafu školního řádu, který se týká 
omlouvání absence žáků a který vzešel z podnětu rodičů – RSG. Školská rada byla seznámena 
s novým zněním a vyjádřila souhlas s navrhovanou úpravou. 

Ad3) Zástupkyně studentů přišla s podnětem ohledně přezouvání v letním období - studenti by uvítali, 
kdyby se v uvedeném období nemuseli přezouvat. Ředitel školy jí vysvětlil důvody, které vedly 
k těmto ustanovením ve školním řádu, i shovívavost, s kterou jsou v letním období posuzovány 
prohřešky proti těmto nařízením 

Ad4) Byly předány kontakty na jednotlivé členy školské rady a dohodl se vhodný termín pro další 
schůzky. 

 

 

 

V Nymburce 15. 1. 2013 

Zapsala Blanka Suchánková 
za ŠR Gymnázia Nymburk 


